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Graag ontvangen wij van de gemeente Eemsdelta een antwoord op vragen die wij hebben 
over onderstaande onderwerpen. 
 
Verkeersintensiteit 
In de diverse gesprekken met betrokken organisaties en het bestuderen van vele 
documenten blijkt dat ons gebied aan veel verandering onderhevig zal zijn. 
Vanuit de verschillende dorpen is er een zorg over de verkeersintensiteit. Denk hierbij aan 
de miljoenen tonnen aan en afvoer van grondstoffen en eindproduct over de weg. Maar ook 
het onderhoud/leveringsverkeer en het woon-werkverkeer. 
 
Zoals wij nu waarnemen zijn de wegen in de ochtend en middaguren al extreem belast, 
evenals de B wegen van en naar de dorpen middels sluipverkeer dat een potentieel gevaar is 
voor de schoolgaande kinderen. 
Hierover krijgen wij veel klachten en wij hebben de vraag hoe u als overheid deze situatie 
gaat kanaliseren middels een verkeersplan. Uiteraard zijn wij, mede in het kader van de 
burgerparticipatie, bereid om hierover met u van gedachten te wisselen. 
 
Woningbouw 
Naast deze problematiek wordt er in de dorpen veel gesproken over woningbouw en de 
beschikbaarheid daarvan voor bijvoorbeeld de jeugd in combinatie met de instroom van 
werknemers die zich in onze regio zouden willen vestigen. 
 
Naast het huidig Chemiepark van ong. 100 ha. is het de bedoeling dat dit met 300 ha. wordt 
uitgebreid waar, zoals wij begrijpen, veel mensen zullen gaan werken. Wij vragen ons af hoe 
de overheid zich voorbereid op deze ontwikkeling met betrekking tot de woningbouw.   
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